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Sportvelden 

Reactie gebruikers (Re)actie gemeente 

Honkbalvereniging: Het aantal trainingsuren van 

onze vereniging is variabel gedurende het 

seizoen, afhankelijk van hoe lang het licht is (er 

zijn geen lichtmasten). Wat rekenen we dan als 

aantal trainingsuren per week? 

Samen met de vereniging zal de gemeente een 

goede berekening van het (gemiddeld) aantal 

trainingsuren per sportseizoen maken. 

Honkbalvereniging: Ons seizoen begint al voor de 

zomer en loopt door tot het najaar. De begroting 

is al opgesteld. Gaat het nieuwe tarief dan toch in 

augustus in? 

Als het sportseizoen loopt vanaf augustus of 

later dan gaat het nieuwe tarief per augustus 

2017 in. Als het sportseizoen al eerder is 

begonnen gaat het nieuwe tarief pas in 2018 in. 

Het gaat dan om honkbal en cricket. 

Honkbalvereniging: Wij hebben wel eigen 

kleedkamers maar krijgen geen korting op het 

tarief voor de velden. 

Sommige verenigingen hebben bij de bouw van 

hun accommodatie een eenmalige bijdrage 

gekregen van de gemeente voor de kleedkamers. 

In die gevallen wordt geen jaarlijkse korting 

meer gegeven.  

American Football: Wij delen het veld met een 

andere vereniging/ andere sport.  

Voor elke sport is een realistische bespeelnorm 

opgesteld. Daarbij is rekening gehouden met het 

aantal speeldagen per weekend, en het aantal 

trainingsuren.  

Verder wordt rekening gehouden met de 

bespeelnorm van natuurgras en van kunstgras. 

Bij gezamenlijk gebruik wordt naar beide 

bovenstaande aspecten gekeken om tot een 

definitieve afspraak per vereniging te komen. 

Cricketvereniging: Wij gebruiken het veld vier 

maanden en niet maar drie. De velden worden ook 

door voetbal gebruikt. Hoe zorgen we er voor dat 

wij wel gewoon onze velden kunnen gebruiken als 

dat gewenst is? 

Dubbelgebruik van velden moet in principe 

mogelijk zijn. In de tarievenstructuur is rekening 

gehouden met een realistische bespeelnorm per 

sport. Over de tijdstippen van gebruik dienen de 

verenigingen onderling afspraken te maken. 

Hockeyvereniging: De tariefswijziging valt zo’n 

beetje samen met de aanleg van het nieuwe 

waterveld waarvan wij zelf de extra kosten 

financieren. Dat betekent wel wat voor onze 

vereniging. 

De aankondiging van de wijziging van het 

tarievenbeleid sportaccommodaties is sinds 

november 2015 goed gecommuniceerd met de 

gebruikers. Wanneer de stijging van kosten (door 

de stijging van de gebruikstarieven) met meer 

dan 20% stijgen dan kan de vereniging een 

ingroeiregeling afsluiten met de gemeente. 

Hockeyvereniging: Wij zijn geïnteresseerd in 

kortingen voor zelfwerkzaamheid. Dat staat nu 

niet in de brief vermeld.  

Het wijzigen van de tarieven voor gebruik van de 

sportaccommodaties was een intensief project 

dat steeds is afgestemd met een klankbordgroep 

van gebruikers. Het doen van voorstellen voor 

een korting of vergoeding voor 

zelfwerkzaamheid bleek niet haalbaar in deze 

eerste periode. In 2017 zullen richtlijnen voor 

zelfbeheer en zelfwerkzaamheid opgesteld 

worden in afstemming met de VSU. 



Hockeyvereniging: Verzoek om medegebruik van 

de velden af te stemmen met club ivm gebruik 

van onze kleedkamers. Sleutelbeheer is nog 

probleem. 

 

De gemeente zal aan seizoengebruikers van 

accommodaties, waaronder sportvelden, melden 

dat er medegebruik van de accommodatie 

gepland wordt. Zeker als medegebruikers 

afhankelijk zijn van de geprivatiseerde 

kleedkamers. 

Voetbalvereniging: Wij hebben als vereniging met 

een eigen complex met kantine en kleedkamers 

veel hogere kosten dan binnensportverenigingen. 

De gemeente en de klankbordgroep hebben de 

jaarlijkse kosten voor binnensport en veldsport 

vergeleken, en daar ook de kosten voor de eigen 

opstallen en de zelfwerkzaamheid in 

meegenomen. Ook dan waren de accommodatie 

gebonden kosten voor binnensport flink hoger 

dan voor de veldsport. Daarbij is uitgegaan van 

gemiddelden. Per vereniging kunnen die kosten 

anders uitvallen. 

Voetbalvereniging: Wij zijn geschrokken van een 

trainingstarief voor het seizoen dat 90 euro hoger 

ligt dan het huidige tarief.  

Het tarief voor de veldsport is gebaseerd op de 

kosten per jaar en het aantal uren dat op een 

veld gespeeld kan worden. Door de week worden 

de velden gemiddeld meer uren gebruikt voor 

training dan voor de wedstijden in het weekend. 

Voetbalvereniging: Waarom komt de maximering 

van het trainingstarief te vervallen? 

Bij de binnensport en bij de zwembaden worden 

alle uren gebruik afgerekend. Dit is conform 

onze algemene gebruiksvoorwaarden 

maatschappelijk vastgoed. Daarom wordt ook 

voor de veldsport vanaf augustus 2017 elk uur 

gebruik voor trainingen in rekening gebracht. 

Voetbalvereniging: Door de tariefstijgingen in 

totaal wordt kwaliteit niet gestimuleerd. Een 3e 

training voor teams zit er op deze manier niet in. 

De tariefswijzigingen zijn gebaseerd op de 

doelstellingen eenduidigheid, transparantie en 

rechtvaardigheid. Een zaalsportvereniging zal 

voor haar teams die vaker willen trainen ook 

extra uren moeten reserveren en betalen. 

 

Binnensportaccommodaties 

 

Reactie gebruikers (Re)actie gemeente 

Tafeltennisvereniging: Wij gebruiken 2 gymzalen 

tegelijkertijd in hetzelfde gebouw. Deze gymzalen 

zijn niet aan elkaar gekoppeld tot sportzaal, maar 

toevallig boven elkaar gebouwd. Kunnen wij 

gebruik maken van het, in verhouding lagere, 

sportzaal tarief? 

Als de gymzalen tegelijkertijd gebruikt worden 

door dezelfde vereniging dan zal de gemeente 

daar een uitzondering op maken en het 

sportzaaltarief rekenen. Op momenten dat 

slechts 1 zaal gebruikt wordt, wordt het 

gymzaaltarief gerekend. 

Basketbalvereniging: Wij zijn teleurgesteld in het 

voorstel omdat de tarieven voor sporthallen maar 

een heel klein beetje dalen.  

Door de gelijktrekking en de doorvoering van 

kostprijsafgeleide tarieven voor de veldsport 

stegen de tarieven voor hen behoorlijk, 

gemiddeld 17%. Een nog hogere stijging om de 

tarieven voor de andere accommodatiesoorten 

nog meer te kunnen laten dalen achten wij op dit 

moment niet haalbaar. 

Basketbalvereniging: Een korting van 40% op de 

daluren is niet nuttig. We kunnen toch geen 

De gemeente heeft de teleurstelling over de 

stijging van de gymzaaltarieven en de hoge 



trainers krijgen op deze tijdstippen. Liever zien 

we een verlaging van de tarieven op primetime. 

tarieven voor sporthal Galgenwaard serieus 

genomen. Deze tarieven zijn in het definitieve 

voorstel omlaag bijgesteld. Om dit budgettair 

neutraal te kunnen uitvoeren is de korting voor 

het daluurtarief teruggebracht naar 27,5%.  

Martial Arts organisatie: De tarieven voor de 

gymzalen stijgen zelfs, terwijl het idee was dat de 

binnensport zou dalen. Hoe kan dat? 

We gaan bij de nieuwe tarieven uit van een 

kostprijsafgeleid tarief. Door toepassing van dit 

principe stijgt het tarief voor gebruik van de 

gymzalen. Om de stijging te beperken stelt de 

gemeente in het definitieve voorstel het 

dekkingspercentage voor de gymzalen lager vast 

dan het dekkingspercentage voor de sportzalen 

en sporthallen. 

Volleybalvereniging: Waarom is het tarief voor 

Galgenwaard hoger dan voor een andere sporthal. 

Galgenwaard heeft meer mogelijkheden voor 

topsport en evenementen. Vanwege de 

eenduidigheid heet de gemeente in het 

definitieve voorstel het tarief voor gebruik van 

een sporthal in Galgenwaard gelijk getrokken 

aan het tarief in andere sporthallen.  

Volleybalvereniging: Onze topsportambitie wordt 

tegengehouden door de huurlasten. 

Door meer gebruik te gaan maken van de 

daluren kan 27,5% bespaard worden op de 

lasten. Met dat verschil kan een trainer een 

betaald worden.  

Volleybalvereniging: In de uitgangspunten notitie 

stond de optie om ook bij de binnensport naar 

seizoenboekingen (met korting) en losse 

boekingen over te gaan. Waarom is dat niet 

gedaan? 

Om een korting te kunnen geven op een boeking 

voor een heel seizoen moeten andere tarieven 

stijgen om budgettair neutraal uit te komen. Bij 

de binnensport is een groot deel van de 

boekingen al voor het hele seizoen. Om daar een 

korting op te kunnen geven zou een grote 

stijging van de losse uren betekenen.  

Diverse sportorganisaties die geen vereniging 

zijn: Het is niet duidelijk binnen welk tarief wij 

gaan vallen. Het kostprijsdekkende tarief is veel te 

hoog, dit kunnen we niet betalen. Dan zullen we 

onze sportactiviteiten moeten beëindigen. 

De sportactiviteit is leidend voor het bepalen van 

de tariefgroep waar men in komt te vallen. Is 

deze commercieel (een op winst beoogde 

bijdrage van de deelnemers), dan valt men onder 

het commerciële tarief. Als het kostprijs 

dekkende tarief 10% of meer afwijkt van de 

tarieven die omliggende gemeenten rekenen 

voor commerciële sportactiviteiten dan wordt 

een marktconform tarief in rekening gebracht. 

 

Er zijn geen tarief gerelateerde reacties binnengekomen over de zwembaden en atletiekbanen. 

 


